

## Pressemitteilung

10.05.2014

### **Save the date: 9. & 10. October 2014**

“The Best of the Rest” seminar will focus on the utilisation of side streams from agriculture, food processing and fisheries. The full-day seminar will be organised on Friday 10<sup>th</sup> October in the premises of IGV, Potsdam -Nuthetal, Germany.

As a warm-up for the seminar, on Thursday 9<sup>th</sup> October afternoon the protagonists in research projects APROPOS, CYCLE, NOSHAN and TRADEIT offer everyone interested an opportunity to hear about their activities, results and to start network for developing new collaboration initiatives. Detailed project results will be presented in the poster show (this is an offer for young scientists).

### **Save the date: 9. & 10. Oktober 2014**

“The Best of the Rest” Seminar ist auf die Nutzbarmachung von Stoffströmen der Landwirtschaft, Lebensmittelproduktion und Fischerei fokussiert.  
Der Workshop wird am 10. Oktober 2014 in der IGV GmbH, Potsdam-Nuthetal, stattfinden.

Aktivitäten, Ergebnisse und Netzwerkinitiativen stellen die Projektmitglieder der vier EU-Projekte APROPOS, CYCLE, NOSHAN und TRADEIT interessierten Teilnehmern am Nachmittag des Vortages vor. Detaillierte Projektergebnisse werden in der begleitenden Postershow präsentiert.

Das konkrete Programm wird in Kürze veröffentlicht. Merken Sie sich den Termin für diese interessante Veranstaltung vor!

#### **Pressekontakt:**

IGV GmbH • Arthur-Scheunert-Allee 40-41 • 14558 Nuthetal • [www.igv-gmbh.de](http://www.igv-gmbh.de)  
Ines Gromes • Tel. + 49 33200 89-107 • Fax +49 33200 89-220 • [ines.gromes@igv-gmbh.de](mailto:ines.gromes@igv-gmbh.de)